
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Dr. Szili Katalin
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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogy áll a strukturális alapok pályázatainak szerződés kötése?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr Németh Imre földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszter úr részére. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Nemzeti Programengedélyező Iroda feladata többek között a rendszeres adatszolgáltatási és
elemzési tevékenység beindítása az Uniós támogatások felhasználásáról. Uniós forrásaink
lehívásának alapfeltétele, hogy milyen ütemben köttetnek meg a szerződések az irányító
hatóságokkal, illetve milyen gyorsan sikerül a számlázási elszámolást lebonyolítani . Az adott
évi lezárt elszámolás határozza meg tehát az Unió strukturális alapjaitól igényelhető forrás
összegét .
Tisztelt miniszter úr korábbi januári írásbeli válaszaiban, felhívta a figyelmemet, hogy az
AVOP esetében nincsen kőzponti program, ugyanakkor az EMIR számunkra
hozzáférhető legfrissebb (február 28.) adatbázisában 8 központi projekt szerepel,
amelyekről az Irányító Hatóság 498 millió forint értékben támogató döntést hozott. Szeretném
kérdezni a miniszter urat, hogy akkor most az AVOP keretein belül melyik információ a
valós.
A források minél hatékonyabb felhasználása minden ország elemi érdeke, mert ez határozza
meg az Unióval szembeni pozitív, illetve negatív mérlegét, ezért kérném a következő fontos
kérdés megválaszolását :

- Hány nyertes pályázóval kötött szerződést az Agrár- és Vidékfejlesztési Operatív
Program Irányító Hatósága, és mekkora a szerződéssel a lekötött támogatás
összege 2005 . április 15-ig?

- Mekkora a pályázóknak kifizetett támogatás összege 2005 . április 15-ig?
- Van-e az AVOP esetében központi projekt?
- Ha nincs, miért szerepel mégis az EMIR adatbázisában 8 központi projekt?

Budapest, 2005 . április 21 .
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